
 

 

 

 
Verslag van de vergadering van de Raad van Bestuur 

 
 

Zitting van donderdag 07 juli 2022 – 17.30 uur 
 
Aanwezigen: J. De Wael, voorzitter; A. Garcia, ondervoorzitter; S. Vervaet, ondervoorzitter; R. 
Heirwegh; G. Weyns; A. Denert; E. Debaets en W. Beeldens 
 
Verontschuldigd:  L. Van Dooren (volmacht), E. Smet (volmacht), D. Tielens (volmacht), C. Vermeulen 
(volmacht), R. Hiel 
 
 

1. Bestek verwerking steenpuin recyclageparken 
 
De huidige overeenkomst loopt af op 31/12/2022. Er zal een nieuwe marktbevraging worden 
georganiseerd. Om het volumevoordeel te kunnen laten spelen wordt samengewerkt met MIWA, 
Ibogem treedt op als aankoopcentrale en verantwoordelijk voor het bestek (meegestuurd in bijlage). 
De inschrijver moet zelf instaan voor het transport vanaf de recyclageparken en moet hiervoor ook 
een prijs opgeven.  
 
Beslissing: de raad van bestuur keurt het bestek goed. 
 

2. Bestek verwerking metaalschroot recyclageparken 
 
De huidige overeenkomst loopt af op 31/12/2022. Er zal een nieuwe marktbevraging worden 
georganiseerd. Om het volumevoordeel te kunnen laten spelen wordt samengewerkt met MIWA, 
Ibogem treedt op als aankoopcentrale en verantwoordelijk voor het bestek (meegestuurd in bijlage). 
Metaalschroot wordt gescheiden ingezameld van non-ferro. Op die manier kunnen er nog meer 
materialen gerecycleerd worden. De inschrijver moet zelf instaan voor het transport vanaf de 
recyclageparken en moet hiervoor ook een prijs opgeven.  
 
Beslissing: de raad van bestuur keurt het bestek goed. 
 

3. Bestek verwerking non-ferro recyclageparken 
 
De huidige overeenkomst loopt af op 31/12/2022. Er zal een nieuwe marktbevraging worden 
georganiseerd. Om het volumevoordeel te kunnen laten spelen wordt samengewerkt met MIWA, 
Ibogem treedt op als aankoopcentrale en verantwoordelijk voor het bestek (meegestuurd in bijlage). 
Non-ferro wordt dus gescheiden ingezameld van gewoon metaalschroot. Op die manier kunnen er 
nog meer materialen gerecycleerd worden. De inschrijver moet zelf instaan voor het transport vanaf 
de recyclageparken en moet hiervoor ook een prijs opgeven.  
 
Beslissing: de raad van bestuur keurt het bestek goed. 
 
 

4. Bestek inzameling textiel 
 
De huidige overeenkomst loopt af op 31/12/2022. Er zal een nieuwe marktbevraging georganiseerd 
worden. Gezien de aard van inzameling en samenwerking met de eigen kringloopwinkel, is een 



 

 

 

samenwerking met MIWA hier geen optie. Het bestek bestaat uit 2 percelen voor de inzameling met 
containers op openbaar domein en op de recyclageparken. Naast de prijs zijn er een aantal 
kwaliteitscriteria die zullen worden beoordeeld. Rond de textielcontainers is er zeer regelmatig 
sluiktstort te vinden. Ook in de containers vinden de verwerkers regelmatig sluikstort. Proefprojecten 
tonen elders aan dat het plaatsen van camera’s een grote daling van het aantal sluikstorten geeft. In 
het bestek (meegestuurd in bijlage) wordt gevraagd dat op elke locatie een statief met 
camerahouder aan een container wordt voorzien. Daarnaast moet er per locatie ook een camera 
worden voorzien.  Roger Heirwegh geeft een aantal opmerkingen over de tekst en het principe van 
de looptijd van het contract. Het bestek zal op vraag van Guido Weyns ook worden aangepast na 
opmerkingen over de eis tot het voorzien van camera’s voor het raadplegen van de beelden. Antoine 
Denert stelt voor om op de statieven ook een lichtbron met bewegingsmelder als afschrikmiddel te 
laten plaatsen. Aantrekkelijker maken van de containers zou ook een middel tegen sluikstort kunnen 
zijn. 
 
Beslissing: de raad van bestuur keurt het bestek goed. 
 

5. Verslag van nazicht verwerking hout recyclageparken 
 
De overeenkomst voor de verwerking van het hout van de recyclageparken was gestart vanaf 
01/01/2022. Ondertussen zijn de prijzen op Europees niveau sterk gedaald als gevolg van de 
bevoorradingsproblemen van gas aan Duitsland. Gezien de sterke prijsdaling werd de overeenkomst 
met Indaver verbroken en werd een nieuwe marktbevraging georganiseerd. MIWA treedt op als 
aankoopcentrale. Er waren 6 inschrijvers.  Volgens het verslag van nazicht (meegestuurd in bijlage) 
heeft Stuer Containers de beste voorwaarden met een nultarief. Het hout moet afgevoerd worden 
naar de site in Hamme. 
 
Beslissing: de raad van bestuur gunt de opdracht aan Stuer Containers. 
 

6. Standpunt Uitvoeringsplan huishoudelijke afvalstoffen 
 
De raad van bestuur heeft op 02 juni een eerste lezing gedaan van het ontwerp van het 
Uitvoeringsplan huishoudelijke afvalstoffen. De raad van bestuur verklaarde zich akkoord met het 
standpunt van Interafval en VVSG (standpunt werd meegestuurd in bijlage). Ondertussen werd ook 
met de gemeentelijke milieudiensten het plan besproken. Ibogem vraagt aan de gemeenten om zelf 
opmerkingen te geven aan OVAM in het kader van het openbaar onderzoek. De bezorgdheden liggen 
in dezelfde lijn. Vooral de verplichte inzameling van gft en restafval in dezelfde week zijn niet 
realistisch. Daarnaast vinden zowel Ibogem als de gemeenten dat er teveel verplichtingen en lasten 
naar de lokale besturen worden verschoven waar Vlaanderen zelf ook meer inspanningen zou 
moeten leveren. 
 
Beslissing: de raad van bestuurt bevestigt de eerder ingenomen standpunten en zal die overmaken 
aan OVAM. 
 

7. Aanwerving diensthoofd KLW  
 
 

8. Varia 

 

Namens de Raad van Bestuur, 



 

 

 

 
 
 
Algemeen directeur      Voorzitter 
Wim Beeldens       Jens De Wael 


